

# WHAT IS THE NATURAL BEAUTY? JAYANTI KNOWS IT!

甚麼是自然美?  
賽雅媞告訴你!

我們所有的產品用心以人手製作；實驗室採用的原材料均摘取自家純天然有機植物，百份百遵從國際認證的標準。

- 有機活性成份
- 高度濃度多種有效成份
- 完善的生產過程
- 無動物測試
- 不含甘油
- 不含經基本甲酸脂及防腐劑
- 不含石蠟、礦物油等石油製品
- 不含人造色素
- 不含凡士林
- 不含基因改造成份
- 所有活性成份均由我們的專家謹慎選取，以達到最完美的效果。



TO MEET ALL *THE NEEDS* OF  
*DIFFERENT* SKIN TYPES,  
WE HAVE CREATED  
*SPECIFIC COSMETIC LINES.*

我們創造出多種針對性的產品系列，  
以滿足不同肌膚的需要。



## BIO REGULATION

有機淨化控油系列

此護膚系列可淨化平衡肌膚油脂分泌，特別適合年輕及暗瘡皮膚。



## BIO VITA

有機活顏亮肌系列

此抗衰老系列可保護肌膚年輕，改善皮膚彈性及亮度，適合正常及健康肌膚。



## BIO STARS

有機活膚修護系列

專門針對肌膚特別需要而設的系列，產品包括精華素、精油，功效性膏霜及磨砂產品等。



## BIO STARS - SPECIAL MASSAGE

有機活膚修護 - 專業按摩系列

特別為按摩而設的專業產品，高品質的有機身體護理油與按摩精油蠟。



## BIO STARS - divine spa

有機活膚修護 - 非凡水療系列

百份百有機意大利純精油、複合精油和有機基底油。



## for your baby

親寶寶系列

為了寶寶將來的健康，我們的這個產品系列，安全照顧和保護寶寶的肌膚。



## Premamam

準媽咪系列

專為孕婦而設的系列，一系列的有機、無加添及多種維他命的產品，安全地照顧媽媽的需要。

Jayanti is a trademark of J Art Design Italia srl

Via Mauro Macchi, 8 - 24124 MILANO (ITALY)

Tel.: +39 02.67739041 Fax.: +39 02.87163614

info@jartdesign.it - www.jayanti.eu / www.jayanti.it

info@jayantihk.com - www.jayantihk.com

f jayanti.hk



ITALIAN  
ECO ORGANIC  
CERTIFIED  
COSMETICS

# BIO PROTECTION

*Dry and sensitive skin care*

NATURALLY.. EXCLUSIVELY JAYANTI!



www.jayanti.eu





Jayanti cares about the health and beauty of its customers and the environment, for this reason all of our production is made with organic and natural ingredients, they contain no harmful substances such as parabens, sulfates and petroleum substances and is "cruelty free". We do certify our products as "eco organic" by ICEA (one of the largest institutions of the European certification) to ensure to our customers the highest quality and accuracy.

賽雅媞為照顧消費者愛美及追求健康的需要，因此研製出一系列使用有機及天然成份的產品，而且不含有害物質包括羥基本甲酸脂、礦物油等石油製品，加上拒絕動物測試，所有產品均通過意大利 ICEA (歐盟其中最大認證機構) 有機認證，安全可靠。

## BIO PROTECTION DRY AND SENSITIVE SKIN CARE LINE

### 有機豐營修護系列

此系列可保護及深層滋養肌膚，令皮膚回復生氣。適用於乾性及敏感皮膚，以及長時間暴露於寒冷天氣的皮膚狀態。

### DELICATE CLEANSING CREAM 有機豐營修護潔面霜

Cream with effective makeup remover and cleansing action, the high content of organic extra-virgin olive oil and other organic active ingredients, brings nourishment and protection to the skin.

有效的卸妝面霜，蘊含純正有機橄欖油及其他活躍有機成份，潔淨之餘亦可深層滋潤肌膚底層，保護皮膚免受損害。

200 ml - P.code 32061 ICEA 227 BC 052



### DELICATE TONER 有機豐營修護營養露

The special and extremely delicate formulation of this creamy toner makes it suitable for dry and sensitive skin, it helps to regulate the keratinisation, soothes the irritations and promotes cell regeneration.

含有微細有機分子的乳狀爽膚水，專為乾性及敏感性皮膚而設，可有效軟化角質層，撫平刺激，促進細胞更新。

200 ml - P.code 31100 ICEA 227 BC 042



### REVITALIZING FACE CREAM 有機煥膚更生霜

Our laboratories have formulated this face cream to meet the needs of the alipic/ dehydrated skin (also due to long exposure to weather agents such as wind and cold) and of the aged/senescent skin. It preserves and regenerates the hydrolipidic film and nourishes and deeply moisturizes the skin.

專為缺水及衰老肌膚而設，尤其是長期暴露於寒冷天氣的皮膚狀態。面霜可令皮膚再生，達到深層滋潤的功效，改善缺水問題。

50 ml - P.code 32030 ICEA 227 BC 050



### NUTRITIVE FACE LOTION 有機豐營修護乳霜

We have created this lotion rich in organic active ingredients for alipic and dehydrated young skins that need a light and protective face cream. It is great to be used several times a day and is an excellent base for makeup.

專為年輕但缺水的肌膚而設的乳液，可用作日常的面霜及底妝使用，具有出色的保護作用。

50 ml - P.code 32035 ICEA 227 BC 071



### REGENERATING FACE MASK 有機煥膚更生面膜

Nourishing face mask rich in antioxidant, emollient, firming and filmogenic organic active ingredients. It is perfect for aged/senescent skin or for extremely alipic/ dehydrated skin. In case of particularly undernourished skin, it can be left on the skin, as a cream, massaging it till complete absorption.

蘊含具抗氧化、舒緩及緊緻功效的有機活性成份，適合缺水及衰老肌膚。亦可將面膜精華留在面上，配合按摩直至完全吸收為止，有效改善肌膚缺水現象，全面滋養皮膚。

50 ml - P.code 32070 ICEA 227 BC 053



### NOURISHING BODY CREAM 有機滋養豐營護膚霜

This cream penetrates quickly into the skin, providing an hydrating and toning action, it forms a breathable lipidic film that performs a protective, anti-inflammatory, soothing function. It has a deep nourishing effect and prevents dehydration. It not leave greasy residues.

滲透力強的身體乳霜，發揮補水及爽膚作用。可深層滋潤皮膚，令皮膚保持幼滑，絕不油膩。

200 ml - P.code 32021 ICEA 227 BC 008

